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A C T A  
REUNIÓ DE JUNTA 
AFA Escola Pere IV 

2021/2023 
 
Acta núm.: 14 
Caràcter: Ordinària 
Data: 22 de febrer de 2023 
Hora inici: 19  hores 
Hora final: 21:10 hores 
Lloc: Telemàtica via Google Meet 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Presidenta: Olga Torras 
 
Vicepresidenta: Maria Rosa Gili 
 
Secretari: David García  

 
Vocal de Festes: Esther Díaz 
Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer 
Vocal de Pedagògica: Clara Martínez 
Vocal d’Extraescolars: Maria Casal 
Vocal de Menjador: Sílvia Domènech 
 
EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA: 
 
Tresorer: Lázaro Quintana 
Vocal de Lleure en Família: Sergi Martín 
Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere 
Vocal de Diversitat: Vocalia vacant 
Vocal de Casals i Colònies: Elitza Ananieva 
Vocal de Barri i Camins Escolars: Ramon Maria Altissent 
 
ALTRES ASSISTENTS: 
 
Membres de les famílies: Aritz Akpan, Georgina Diez, Laura Ruiz, Mireia 
Corcoles 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
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2. Extraescolars curs 23/24 
3. Partits a l’escola/patis oberts 
4. Ampasoft i extraescolars 
5. Aprovació compra generador elèctric trencat 
6. Portes obertes curs 23/24 
7. Situació speaker 
8. Precs i preguntes 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de la Junta anterior amb data 
17 de gener de 2023.  
 
 

2. Extraescolars curs 23/24 
 
La vocal d’extraescolars presenta a la Mireia, la Laura i la Georgina i 
comenta que son les persones que s’han ofert voluntàries per presentar-
se com a vocals d’extraescolars a les properes eleccions.  
 
També aprofita per comentar que aquest any diverses famílies d’infantil 
s’estan donant de baixa de l’extraescolar de piscina perquè a Can Felipa 
tenen a aquests infants a la piscina petita i no aprenen a nedar. Han 
intentat parlar amb Can Felipa per mirar de solucionar aquesta casuística 
però no han rebut cap resposta satisfactòria per elles.  
 
Comenta que s’han plantejat fer l’extraescolar d’infantil a una altra 
piscina, però això suposaria un trasllat en autocar i incrementaria 
sensiblement el preu de l’extraescolar.  
 
També comenta que com a veïna s’ha assabentat que està previst que hi 
hagin obres a Can Felipa i que això podria afectar també a l’extraescolar, 
però que de part de Can Felipa no han rebut cap informació. 
 
La vocal de Festes comenta que coneix al coordinador de Can Felipa i que 
li pot preguntar i demanar informació. 
 

3. Partits a l’escola/patis oberts 
 
La vocal d’extraescolar comenta que els divendres es fan partits de 
bàsquets dels cursos de 3er, 4t, 5è i 6è així com alguns dissabtes al matí. 
Comenta que en les últimes setmanes han tingut algun incident. Fa unes 
tres setmanes, el personal de neteja va apagar les llums del pati de 
primària a les 20:45 hrs quan encara s’havia de recollir el material utilitzat 
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i com que no es veia res, va quedar material sense guardar perquè no el 
van veure. Aquest fet va ser exposat a la cap d’estudis per al seu 
coneixement. 
 
La vocal d’extraescolars també considera que els divendres els banys del 
gimnàs s’haurien de netejar més tard perquè es fan molt d’hora i com que 
encara s’estan fent partits, després poden quedar bruts.  
 
La cap d’estudis va prendre nota d’aquests punts per informar l’empresa 
de neteja. 
 
El segon incident que va succeir és que com que les portes estan obertes 
per als partits de bàsquet, entra gent de fora que poden trencar alguna 
cosa o que estan fumant quan no està permès. La presidenta diu que 
s’hauria d’analitzar si aquest fet és recurrent o ha estat puntual i veure 
quines mesures es podrien dur a terme per poder evitar aquestes 
situacions. La vocal d’extraescolars comenta també de mirar de veure si 
és possible que els partits de bàsquet de dissabte coincideixin amb l’horari 
de patis oberts. 
 

4. Ampasoft 
 
La vocal d’extraescolars comenta que continua sense actualitzar-se si s’ha 
fet el pagament dels rebuts i continuen sortint com a pendents de 
pagament malgrat que s’hagin pagat. La presidenta comenta que 
actualment és un procés que s’ha de fer manualment i que no s’està fent 
perquè segurament es necessita dedicar molt de temps. 
 
La vocal d’extraescolars diu que si els rebuts es fan de forma 
automatitzada s’hauria de mirar de veure si també es podria actualitzar el 
seu status de forma automàtica i no manual. La presidenta diu que enviarà 
un mail a Ampasoft per veure si és possible. 
 

5. Aprovació compra generador elèctric trencat 
 
El secretari fa constar en acta que el passat 11 de febrer la vocal de festes 
va informar que un dels generadors elèctrics que es fan servir per la 
música estava trencat i no es podia arreglar, amb el que era necessari 
comprar un de nou per poder fer la rua de carnestoltes amb normalitat 
amb un pressupost aproximat de 350 €.  
 
Després d’un petit debat, es va fer una votació pel grup de junta de 
whattsapp i es va aprovar la compra del generador per 9 vots a favor i 4 
abstencions. 
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La vocal de festes comenta que finalment es va poder arreglar el 
generador que s’havia trencat i que per tant es procediria a fer la devolució 
del que s’havia comprat amb un cost per despeses de devolució d’uns 23 
€. 
 

6. Portes obertes curs 23/24 
 
La vicepresidenta informa que les jornades de portes obertes seran el 
proper dilluns 27 de febrer i dimecres 1 de març a les 17 hrs on l’escola 
ha demanat que l’AFA hi assisteixi per poder presentar-se i explicar el que 
fem.  
 
Finalment, la vicepresidenta anirà el dilluns 27 de febrer i la presidenta el 
dimecres 1 de març. 
 

7. Situació speaker 
 
La vicepresidenta comenta que està molt complicat que el Consorci 
autoritzi a l’escola a tenir contractar a través de l’AFA la figura de 
l’speaker, i que segons li havia comentat la cap d’estudis li havia preguntat 
a un altre inspector sobre aquest tema i la seva resposta va ser que si no 
havien respost encara es podria considerar com un no. 
 
Per aquest motiu, comenta si fem un mail al Consorci per reclamar una 
resposta o si es comenta amb les altres AFA per si han tingut problemes 
similars i fer una carta conjunta. 
 
Finalment es decideix per unanimitat enviar un mail al consorci per 
reclamar una resposta sobre el tema de l’speaker. 
 
La vocal de menjador comenta que es podria potser oferir una nova 
extraescolars d’anglès que fos només d’speaking, per exemple. 
 

8. Precs i preguntes 
 

La vocal d’extraescolars comenta que de cara al futur s’hauria de fer un 
inventari de tot l’equipament que té actualment l’AFA per les festes que es 
fan i veure si potser és necessari comprar alguna cosa.  

La vocal d’extraescolars també comenta que després d’endreçar el despatx 
de l’AFA, s’hauria de veure que es fa amb la caixa que hi ha plena de trofeus. 

La vocal d’extraescolars comenta que actualment a l’extraescolar de bàsquet 
hi ha un nen que ja no està a l’escola perquè el van passar de curs per altes 
capacitats i s’hauria de comprovar si està al corrent de pagament de la quota 
de l’AFA. 
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La presidenta també comenta que al darrer Consell Escolar l’escola va 
comentar que des de Cuina Justa li ha demanat a l’escola endarrerir el 
pagament del cànon que paguen per cada menú fix que tenen per a fer les 
reparacions, despeses, etc... Comenta que un cop tingui més informació al 
respecte posarà un punt del dia per poder tenir un posicionament com a AFA. 

La presidenta també explica que al darrer Consell Escolar es va felicitar a 
l’AFA per la xerrada que es va fer sobre l’ús de les pantalles i que va ser tot 
un èxit. 

La vocal de menjador comenta que van tenir una petita reunió amb Cuina 
Justa on els hi van demanar que temporalment es substituiria el peix fresc 
per peix congelat degut a l’increment de preu dels productes frescos. 

 

Pròxima Junta: 15 de març del 2023 a les 19:00 h. 

 

ACORDS 
 
1. S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de Junta anterior amb data 17 
de gener de 2023. 
 
2. S’aprova per 9 vots a favor i 4 abstencions la compra d’un nou generador 
elèctric per substituir el que es va trencar. 
 
3. S’aprova per unanimitat enviar un mail al Consorci per reclamar una 
resposta pel tema de l’speaker. 
 
 
La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n’estenc aquesta 
acta. 

 
La Presidenta     El Secretari 
                                                                    
 
 
Olga Torres      David García  


